



AFRICA FORUM OF TEACHING REGULATORY AUTHORITIES

(Le Forum d' Afrique d'Enseigner Régulateur Autorités)

HEADQUARTERS: Teachers Registration Council of Nigeria (TRCN),
12 Oda Crescent, off Aminu Kano Crescent Wuse 2,
PMB 567 Garki, Abuja, Nigeria
e-mail: infoaftra@trcn.gov.ng



CHAIR OF AFTRA

South African Council for Educators (SACE), 261 West Street, Centurion 0046
Tel: (012) 679 9704, Fax: 086 652 7334, Private Bag X127, Centurion, 0046, South Africa
Email: iftra@sace.org.za, URL: <http://www.sace.org.za>

Announcement of the

2nd AFTRA Teaching and Learning in Africa Conference

Collocated with the

4th AFTRA Roundtable

(Kenya 2013)

1. INTRODUCTION

AFTRA in collaboration with **ICWE GmbH** (Leibnizstrasse 32, 10625 Berlin, Germany) held the **1st AFTRA Teaching and Learning in Africa Conference and the 7th eLearning Africa Conference** in Cotonou, Republic of Benin, May 23-25, 2012. That first AFTRA Conference was such a huge success that it has become institutionalised by AFTRA as an annual continental cum global event.

The Conference was instituted to provide opportunities for exchange of best practices and interaction between AFTRA (the regulators of the teaching profession in Africa) and members of the global community particularly the academia, Information and Communication Technology experts, employers of teachers, teachers unions, governments, international development partners, non-governmental organisations, and the general citizenry.

AFTRA also held its **3rd (Annual) Roundtable** in the historic city of Arusha Tanzania October 28-November 1st, 2012. The Roundtable was hosted by the Tanzania Teachers Union. It was equally hugely successful like the 1st and 2nd AFTRA Roundtables held in 2010 and 2011 in Nigeria and South Africa, respectively.

2. SCHEDULE OF THE CONFERENCE AND ROUNDTABLE

In order to maximize the benefits of co-location and economies of scale, AFTRA resolved henceforth to co-locate its **Teaching and Learning in Africa Conference** and the **Roundtable**. Accordingly, the following is the schedule for the **2nd AFTRA Teaching and Learning in Africa Conference** and **4th AFTRA Roundtable**:

Monday June 24, 2013:

Arrival of AFTRA members and conference participants

Tuesday - Wednesday 25-26, 2013:

2nd AFTRA Teaching and Learning in Africa Conference

Thursday June 27, 2013:

Tour/Cultural Nite (for both AFTRA members & conference participants)

Friday June 28, 2013:

*Departure of conference participants/
4th AFTRA Roundtable*

Saturday 29, 2013:

Departure of AFTRA Roundtable members

NOTE:

The conference is open to all interested participants within Africa and around the world, but the Roundtable which holds Friday June 28, 2013 is ONLY for AFTRA members (organisations).

3. VENUE OF THE CONFERENCE AND ROUNDTABLE

The Conference and Roundtable will take place at the **Pride Inn Sailrock Beach Hotel, Mombasa City, Kenya.**

4. PATRON OF THE CONFERENCE AND ROUNDTABLE

The Patron of the Conference and Roundtable is the **Government of the Republic of Kenya.**

5. HOST OF THE CONFERENCE AND ROUNDTABLE

Teachers Service Commission, Teachers Service House, Kilimanjaro Road, Upper Hill, Private Bag, Nairobi, Kenya. Phone: +254 202 161 874. Email: info@tsc.go.ke Website: www.tsc.go.ke

6. THEME OF THE 2nd AFTRA TEACHING AND LEARNING IN AFRICA CONFERENCE

Theme of the *2nd AFTRA Teaching and Learning in Africa Conference* is
"Teaching and Learning in Africa for the 21st Century"

7. SUBTHEMES

The sub-themes of the conference are:

-  A comparison of Teaching and Learning in Africa and other parts of the world based on selected indicators.

- ✚ Best Practices in Teacher Education in Africa and Globally
- ✚ Quality Assurance Mechanisms in Teacher Education
- ✚ Strategies for the Internationalisation of the Teaching Profession in Africa – Teacher Recognition, Registration, Licensing, Discipline, Continuing Professional Development, etc.
- ✚ Current statutes, structures and processes for the regulation of the Teaching Profession in the various countries of Africa and the way forward.
- ✚ Integration of information and communication technology in teaching and learning in Africa
- ✚ Creating and sustaining learner-friendly and result-oriented classrooms in Africa
- ✚ Measures of Learning Achievement
- ✚ Other related issues.

8. THEME OF THE 4TH ROUNDTABLE

Theme of the 4th AFTRA Roundtable is: **"Uniting African Teaching Councils for the Internationalisation of the Teaching Profession in Africa"**

9. BRIEF ON AFTRA

Africa Forum of Teaching Regulatory Authorities (**AFTRA**) is an association of the Teaching Regulatory Authorities in all African countries. AFTRA is also a subset of the world body of Teaching Councils, called the International Forum of Teaching Regulatory Authorities, IFTRA. (Please visit IFTRA's website: www.iftra.org)

The organisations that make up AFTRA and IFTRA are established by the statutes of the respective countries to regulate and control the teaching profession in the countries. The key aims of AFTRA and IFTRA are to promote the professionalisation of teaching globally, set international standards for the profession and facilitate co-operation among member nations for the benefit of the education systems of the various countries.

10. CHAIR OF AFTRA

The South African Council for Educators (SACE) is the current Chair of AFTRA, with the following address:

*South Africa Council of Educators (SACE)
261 West Street
Centurion 0046
Pretoria
South Africa*

11. AFTRA HEADQUARTERS

Teachers Registration Council of Nigeria (TRCN) is AFTRA Headquarters, with the following address:

*Teachers Registration Council of Nigeria
(Federal Ministry of Education)
Headquarters
12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent
Wuse 2, PMB 526 Garki
Abuja*

12. MEMBERSHIP OF AFTRA

Membership of AFTRA is open to:

- Teaching Councils of African countries;

- National/Federal/Provincial/Regional Educational Ministries and Agencies that control and regulate the Teaching profession (i.e. Teaching Service Commissions, Education Service Commissions, etc) *for countries without Teaching Councils*; and
- National Teachers Unions of African countries (*for Observer status only*).

13. SUBMISSION OF PAPERS FOR THE 2nd AFTRA TEACHING AND LEARNING IN AFRICA CONFERENCE

Papers must be prepared in accordance with the **Writing Guide** of the *Nigerian Journal for Professional Teachers (NJPT)* published by TRCN. The Guide is available on the TRCN website, www.trcn.gov.ng. Essentially, papers must be typewritten in two columns, single-spaced on A4 size paper and Microsoft Word format saved with the **author's surname**. Margins must comply with the following specifications: Top-1" (2.54cm), Bottom- 0.8" (2cm), Left- 1.3" (3.3cm) and Right- 0.5" (1.3cm). The two columns must each be 3.08" (7.8cm) width with a bridge (gutter) of 0.3" (0.8cm). All papers submitted will be reviewed and feedback given to authors within the stipulated timeline. **Deadline** for submission of papers is **May 01, 2013**. Result of paper assessment will be communicated to authors on or before **May 15, 2013**.

14. PAYMENT OF REGISTRATION FEES

Registration fee for *AFTRA 2nd Teaching and Learning in Africa Conference* is **350 British Pounds or 570 US Dollars if paid before the Conference or 450 British Pounds or 730 US Dollars if paid at the Conference venue**. Conference participants whose papers are accepted must pay the conference registration fee not later than **May 25, 2013** to have their papers **published** in the **CONFERENCE PROCEEDINGS** that will be distributed at the conference. **The conference fee covers conference programme, conference bag, tea and lunch for three days (June 25-27, 2013); certificate of attendance, and cultural nite entertainment and refreshment.**

All payments are to be made to the following Teachers Registration Council of Nigeria domiciliary (foreign) accounts:

British Pound Account

Remitters of British Pounds from abroad should issue the following instructions to their bankers:

Please Pay: United Bank for Africa Plc Nigeria

SWIFT CODE: UNAFNGLA

Through: Standard Chartered Bank United Kingdom

SWIFT CODE: SCBLGB2L

Account Number: 00 01 2554607 01

IBAN: GB57 SCBL 6091 0412 5546 07

SORT CODE: 60-91-04

FOR FURTHER CREDIT:

Beneficiary Account Number: 3001468510

Beneficiary Name: Teachers Registration Council of Nigeria

Beneficiary Address: No. 12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent Wuse II Abuja

United Bank for Africa Branch: Plot 1347 Ahmadu Bello Way Garki II Abuja

US Dollar Account:

Remitters of US Dollar from abroad should issue the following instructions to their bankers:

Please pay: United Bank for Africa Plc Nigeria

SWIFT CODE: UNAFNGLA

Through: Standard Chartered Bank New York

SWIFT CODE: SCBLUS33

Account Number: 3582-024992-001

FOR FURTHER CREDIT:

Beneficiary Account Number: 3001468503

Beneficiary Name: Teachers Registration Council of Nigeria

Beneficiary Address: No. 12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent Wuse II Abuja

United Bank for Africa Branch: Plot 1347, Ahmadu Bello Way, Garki II Abuja

Intending participants within Nigeria should simply go to the **United Bank for Africa** nearest to them and pay their **Pounds** or **Dollars** CASH into the **TRCN Account Numbers** indicated above, *that is, Account Number 3001468510 for Pounds or Account Number 3001468503 for Dollars.*

Participants remitting funds to the TRCN accounts from abroad must consider bank charges and ensure that the conference registration fee is the net fee to reach the designated TRCN accounts. Once accurate fees are reflected in the bank accounts, AFTRA will mail acknowledgement to the participants concerned. However, participants must bring to the conference venue the acknowledgement, bank tellers and related documents used for the payment or money transfer for authentication and issuing of AFTRA Receipt.

15. CONFERENCE REGISTRATION

All intending participants whether or not they are presenting papers must register in advance by completing and mailing back the AFTRA Conference/Roundtable 2013 registration form to AFTRA Headquarters via the email: infoaftra@trcn.gov.ng and copy drsteve44@yahoo.com and hbokunola@yahoo.com. The registration form is available on TRCN website www.trcn.gov.ng, AFTRA website: www.trcn.gov.ng/aftra, SACE website: www.sace.org.za and Kenya Teaching Service Commission website: www.tsc.go.ke.

15. TRAVEL INFORMATION

The accredited travel agent for the Conference and Roundtable is:

Glory Tours and Safaris, Nairobi Kenya.

Contact person: Mr Tufayn Mangal,

Phone: +254 725 49 7815, +254 208 00 0415/6

Email: holiday@glorysafaris.com, glorysafaris@hotmail.com

Other general/logistical information will be provided to registered candidates in due course.

For further information, please visit:

AFTRA website - www.trcn.gov.ng/aftra

TRCN website - www.trcn.gov.ng

South African Council for Educators website - www.sace.org.za

Kenya Teaching Service Commission website - www.tsc.go.ke

ANNOUNCERS



For Information please visit www.trcn.gov.ng/aftra

Mr. Rej Brijraj

AFTRA CHAIR &

Chief Executive Officer

South African Council for Educators

261 West Avenue

Centurion, Pretoria

South Africa

Mobile: +27824532971

Email: rej@sace.org.za or brijraj.rej@gmail.com

Website: www.sace.org.za



Prof. Addison Mark Wokocha

AFTRA SECRETARY &

Registrar/Chief Executive

Teachers Registration Council of Nigeria

(Federal Ministry of Education)

12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent

Wuse 2, Abuja

Nigeria

Mobile: +234 803 313 4312

Email: addisonmark@yahoo.com

Website: www.trcn.gov.ng

For: AFTRA



AFRICA FORUM OF TEACHING REGULATORY AUTHORITIES
(Le Forum d' Afrique d'Enseigner Régulateur Autorités)

HEADQUARTERS: Teachers Registration Council of Nigeria (TRCN),
12 Oda Crescent, off Aminu Kano Crescent Wuse 2,
PMB 567 Garki, Abuja, Nigeria
e-mail: infoaftra@trcn.gov.ng



CHAIR OF AFTRA

South African Council for Educators (SACE), 261 West Street, Centurion 0046
Tel: (012) 679 9704, Fax: 086 652 7334, Private Bag X127, Centurion, 0046, South Africa
Email: iftra@sace.org.za, URL: <http://www.sace.org.za>

LA PRESIDENCE DE L'AFTRA: Le Conseil Sud-africain des Educateurs

Communiqué de la Conférence de l'enseignement et de l'apprentissage de L'AFTRA organisée conjointement avec la 4^e Table ronde de l'AFTRA (Kenya 2013)

1. Introduction

L'AFTA, en collaboration avec ICWE GmbH (Leibnizstrasse 32, 10625 Berlin, Allemagne), a tenu sa première Conférence de l'Enseignement et de l'Apprentissage en Afrique, ainsi que la 7eme Conférence Africaine de l'Apprentissage numérique a Cotonou, en République du Bénin, du 23 au 25 mai 2012.

La première Conférence de l'AFTRA a remporté un tel succès que l'AFTRA l'a instituée en un événement annuel continental, voire mondial.

La Conférence annuelle de L'AFTRA a été instituée pour créer un cadre d'interaction et d'échanges des meilleures pratiques entre l'AFTRA(les régulateurs de la profession d'enseignement en Afrique) et les membres de la communauté internationale, en particulier *les milieux scolaires et universitaires*, les experts des technologies de l'Information et la Communication, les employeurs d'enseignants, les syndicats d'enseignants, les gouvernements, les partenaires internationaux au développement, les Organisations non-gouvernementales, et les citoyens en général.

L'AFTRA a aussi tenu sa 3eme Table ronde (annuelle) dans la ville historique d'Arusha, en Tanzanie, du 28 octobre au 1^{er} novembre, 2012. La Table ronde a été accueillie par l'Union des Enseignants de la Tanzanie. Elle a été également une grande réussite, comme lors des première et deuxième éditions des Tables rondes de l'AFTRA tenues respectivement en 2010 et en 2011 au Nigeria et en Afrique du Sud.

2. CALENDRIER DE LA CONFERENCE ET LA TABLE RONDE

Dans le but de maximiser les bénéfices du jumelage et les économies d'échelle, l'AFTRA a décidé, désormais, de jumeler sa Conférence de l'Enseignement et l'Apprentissage et la Table ronde. C'est ainsi que le calendrier de la 2eme Conférence de l'Enseignement et l'Apprentissage et de la 4eme Table ronde de l'AFTRA se présente comme suit :

Lundi 24 juin, 2013

Arrivée des membres et des participants à la Conférence

Mardi 27 juin, 2013

Tour/soirée culturelle (pour les membres de l'AFTRA et les participants)

Vendredi 28 juin, 2013

Départ des participants à la Conférence/Table ronde

Samedi 29 juin, 2013

Départ des membres de l'AFTRA

NB : La participation à Conférence est ouverte à tous ceux qui le souhaitent, qu'ils soient en Afrique ou partout dans le monde, mais la Table ronde qui a lieu le vendredi 28 juin, 2013, est ouverte uniquement aux organisations membres de l'AFTRA.

3. LIEU OU SE TIENDRA LA CONFERENCE ET LA TABLE RONDE

La Conférence et la Table ronde se tiendront à Pride Inn Sailrock Beach Hotel, Mombasa City, au Kenya.

4. PARRAINAGE DE LA CONFERENCE ET LA TABLE RONDE

La Conférence et la Table ronde seront parrainées par le Gouvernement de la République du Kenya.

5. HOTE DE LA CONFERENCE ET LA TABLE RONDE

Teachers Service Commission, Teachers Service House, Kilimanjaro Road, Upper Hill, Private Bag, Nairobi, Kenya. Phone: +254 202 161 874. Email: info@tsc.go.ke Website: www.tsc.go.ke

6. THEME DE LA 2EME CONFERENCE DE L'ENSEIGNEMENT ET L'APPRENTISSAGE DE L'AFTRA

La 2eme Conférence de l'Enseignement et l'Apprentissage a pour thème : « Enseigner et Apprendre en Afrique pour le 21eme siècle ».

7. SOUS-THEMES

Les sous-thèmes de la Conférence sont :

- ❖ Une comparaison des pratiques d'enseignement et d'apprentissage entre l'Afrique aux autres parties du monde selon une série d'indicateurs;
- ❖ Les meilleures pratiques d'enseignement et formation de l'enseignant en Afrique et dans le monde ;
- ❖ Les mécanismes de contrôle de la qualité de formation de l'Enseignant

- ❖ Stratégies pour l'internationalisation de la profession d'enseignement en Afrique-la valorisation de l'Enseignant, le recensement, la réglementation, la discipline, la formation professionnelle continue etc... ;
- ❖ Le statut actuel, les structures et les procédures de régulation de la profession d'enseignement dans les différents pays d'Afrique et les perspectives pour l'avenir ;
- ❖ L'intégration des technologies de l'Information et la Communication dans l'enseignement et l'apprentissage en Afrique;
- ❖ Création et entretien d'une ambiance d'accueil dans les classes, ainsi qu'un enseignement orienté vers le résultat.
- ❖ Paramètres d'évaluation des performances en apprentissage ;
- ❖ D'autres sujets y afférents.

8. THEME DE LA 4^{EME} TABLE RONDE

La 4eme Table ronde a pour thème : «Unir les Conseils d'Enseignement africains pour l'internationalisation de la profession d'enseignement en Afrique »

9. L'AFTRA EN BREF

Le Forum Africain des Autorités Régulatrices de l'Enseignement(**AFTRA**) est une association des autorités régulatrices de l'Enseignement de tous les pays d'Afrique. L'AFTRA est aussi affilié au Forum International des Autorités Régulatrices de l'Enseignement, l'IFTRA (visitez son site web : www.iftra.org), qui est une association mondiale des Conseils d'Enseignement.

Les organisations qui composent l'AFTRA et l'IFTRA sont régies par les statuts qui régulent la profession d'enseignement dans leurs pays respectifs. L'AFTRA et l'IFTRA ont pour principaux objectifs de promouvoir la professionnalisation globale de l'enseignement, d'établir des standards internationaux pour la profession et de faciliter la coopération entre les Etats membres dans l'intérêt des systèmes éducatifs des différents pays.

10. PRESIDENCE DE L'AFTRA

La présidence de l'AFTRA est actuellement assurée par le Conseils Sud-africain des Educateurs(SACE), dont voici les adresses :

South Africa Council of Educators (SACE)
261 West Street
Centurion 0046
Pretoria
Afrique du Sud

11. LE SIEGE DE L'AFTRA

Le siège de l'AFTRA se trouve au Nigeria à la même adresse que Teachers Registration Council of Nigeria(TRCN), Conseil Nigerien de Régulation de la Profession Enseignante..

Teachers Registration Council of Nigeria (Federal Ministry of Education)

12. ADHESION A L'AFTRA

Peuvent devenir membres de l'AFTRA :

- ❖ Les Conseils d'Enseignement des Etats Africain ;
- ❖ Les ministères et agences nationaux/fédéraux/provinciaux/régionaux qui contrôlent et régulent la profession d'enseignement (c'est-à-dire les Commissions du Service d'Enseignement, les Commissions du Service d'Education, etc....) des pays qui n'ont pas de Conseils d'Enseignement ;
- ❖ et les syndicats nationaux des enseignants des pays africains (uniquement en tant qu'observateurs).

13. SOUMISSION DES TEXTES A PRESENTER POUR LA 2EME CONFERENCE DE L'ENSEIGNEMENT ET DE L'APPRENTISSAGE EN AFRIQUE

Les exposés doivent être rédigés conformément au **Guide de Rédaction** du '*Journal Nigérian pour les Enseignants Professionnels*'(NJPT) publié par le TRCN. Vous pouvez consulter le Guide sur le site www.trcn.gov.ng. Il est essentiel que les textes soient saisis à l'ordinateur sur du papier format A4 et avec le logiciel Microsoft Word, arrangés en deux colonnes, espacés en une seule ligne. Le texte doit porter le nom de l'auteur. Les marges du texte doivent respecter les instructions suivantes : Marge au dessus du texte 1" (2,54 cm), Marge au pied de page 0,8"(2cm), Marge de gauche 1,3"(3,3cm) et la Marge de droite 0,5"(1,3cm). Les deux colonnes du texte doivent chacune avoir une largeur de 3,8"(7,8cm) et être séparés d'un inter-marge de 0,3"(0,8cm).

Les exposés soumis seront étudiés et leurs auteurs recontactés dans le délai fixé.

La date butoir pour la soumission des projets d'exposés est le **1^{er} mai, 2013**. Les résultats des évaluations des textes proposés seront communiqués aux auteurs le 15 mai 2013 au plus tard.

14. PAIEMENT DES FRAIS D'INSCRIPTION

Les frais d'inscription pour 2eme Conférence de l'Enseignement et de l'Apprentissage de l'AFTRA sont fixés à 350 Livre Sterling(monnaie britannique) ou 570 dollars américains pour les personnes qui s'inscrivent avant la Conférence, et de 450 Livre Sterling britannique ou 750 dollars américains pour ceux qui paient sur le lieu de la Conférence.

Les participants dont les exposés ont été retenus doivent payer les frais d'inscription au plus tard le **25 mai, 2013** pour que leurs textes figurent à l'ordre du jour, en vue d'être distribués à la Conférence.

Les frais de participation couvrent le programme de la Conférence, les sacs confectionnés pour l'occasion, le petit déjeuner et le déjeuner pour trois jours (25,26, 27 juin, 2013), ainsi que le certificat de participation, la soirée culturelle et les rafraîchissements.

Tout paiement doit être fait dans le compte bancaire de Teachers Registration Council of Registration à l'étranger.

Compte en Livre Sterling (devise britannique)

Ceux qui payent en Livre Sterling à partir de l'étranger devront demander à leurs banques :

De payer à United Bank for Africa Plc Nigeria;

SWIFT CODE: UNAFNGLA

PASSER PAR : Standard Chartered Bank , Royaume Uni

Code SWIFT: SCBLGB2L

COMPTE NUMERO: 00 01 255 46 07 01

IBAN: GB57 SCBL 6091 04 12 55 46 07

SORT CODE: 60-91-04

POUR PLUS DE DETAILS :

Le numéro de compte du bénéficiaire : 300 146 85 10

Nom du bénéficiaire : Teachers Registration Council of Nigeria

Adresse du bénéficiaire : No12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent, Wuse II, Abuja

United Bank for Africa Branch : Plot 1347 Ahmadu Bello Way, Garki II, Abuja

Les participants désirant payer en Dollar US à partir de l'étranger devront indiquer à leur banque les détails suivants

Payer à : United Bank of Africa Plc Nigeria

SWIFT CODE: UNAFNGLA

Transfert par Standard Chartered Bank New York

SWIFT CODE: SCBLUS33

Numéro de compte: 3582-024992-001

Pour plus de détails

Numéro de compte du bénéficiaire 3001468503

Nom du bénéficiaire : Teachers Registration Council of Nigeria

Adresse du bénéficiaire : No. 12 Oda Crescent, Off Aminu Kano Crescent, Wuse2, Abuja

United Bank for Africa Branch : Plot 1347, Ahmadu Bello Way, Garki 2, Abuja

Les participants résidant au Nigeria devront aller à **United Bank for Africa** la plus proche et payer en espèces en **Livre Sterling** ou en **Dollar US** dans le **compte** bancaire du **TRCN** indiqué ci-dessus, *c'est-à-dire Compte No 3001468510 en Livre Sterling, et 3001468503 en Dollar.*

Les participants qui payent à partir d'un pays étranger dans les comptes du TRCN doivent tenir compte des charges et s'assurer que le montant qui arrive dans le compte du TRCN corresponde exactement aux frais de participation à la Conférence.

Dès que les comptes bancaires sont crédités, l'AFTRA enverra un accusé de réception par message électronique. Mais, les participants doivent se présenter à la Conférence avec leur lettre d'accréditation, les reçus de paiement à la banque ainsi que tous les documents relatifs au paiement ou au transfert d'argent, qui seront vérifiés et validés par un reçu de l'AFTRA.

15. INSCRIPTION A LA CONFERENCE

Tous ceux qui souhaitent participer, qu'ils présentent des exposés ou non, doivent s'inscrire à l'avance en remplissant le formulaire de participation de la Conférence/Table ronde de l'AFTRA qu'ils doivent envoyer au siège de L'AFTRA via courriel (infoaftra@trcn.gov.ng) et en faire copie aux adresses suivantes drstev44@yahoo.com et hbokunola@yahoo.com. Le formulaire d'inscription est disponible sur les sites web du TRCN(www.trcn.gov.ng), de l'AFTRA(www.trcn.gov.ng/aftra), du SACE(www.sace.org.za) et du Kenyan Service Commission(www.tsc.go.ke).

16. INFORMATIONS UTILES POUR LE VOYAGE

L'agence de voyage accrédité pour la Conférence et la Table ronde est :

Glory Tours and Safaris, Nairobi, Kenya

Personne a contacter: Mr Tufayn Mangal

Telephone: +254 725 49 7815, +254 208 00 04 15/6

Email: holiday@glorysafaris.com, glorysafaris@hotmail.com

D'autres informations d'ordre logistique ou autres seront communiquées aux candidats au temps opportun.

Pour plus d'informations, visitez les sites suivants :

TRCN(www.trcn.gov.ng),

l'AFTRA(www.trcn.gov.ng/aftra),

SACE(www.sace.org.za),

Kenyan Service Commission(www.tsc.go.ke).

Communiqué fait par

M. Rej Brijral

Président de l'AFTRA et Président du Conseil Sud-africain des Educateurs